

Bestyrelsesmøde D. 12/9 2012

Til stede: Pia, "Lille" Stig, "Store" Stig og Martin(mig).

Afbud: Noer.

Udeblevet: Rene, Christian, Knudsen.

Mødet starter kl. 19.00 og slutter kl. 20.45

Dagsorden.

1. Hus forbi general forsamling (Valg)
2. Orientering + bordet rundt
3. Projekter
4. evt.

Hus forbi general forsamling.

Pia og "Lille" Stig tag med til general forsamlingen i hus forbi D. 27/9.

Vi opstiller "Lille" Stig til posten i hus forbi.

Orientering + bordet rundt.

Martin: Den internationale gruppe har lige haft møde i går Tirsdag D. 21/8 på paraplyen, og her har jeg i den forbindelse fået af vide at vores Norge tur er aflyst fordi man ikke har kunnet finde nok relevante tilbud og besøge i Norge.

I ungegruppen har jeg lige været til møde Tirsdag D. 11/9 på paraplyen og her har jeg i den forbindelse fået en lang række opgaver jeg skal have kigget på og løst de næste måneder. Jeg skal blandt andet henvende mig til alle kommuner i region Syd Danmark og hører hvad unge projekter de har. Endvidere skal jeg rykke de fynske kommuner der ikke har svaret på min henvendelse og se om jeg ikke kan få et svar ud af dem. Jeg skal også undersøge mulighederne for at man kan arrangere en paintball eller go-cart tur i Odense og omegn. Endvidere skal jeg deltage i et nyt projekt i Nordfyns kommune som omhandler unge og starter mandag D. 1/10 på et nedlagt plejehjem i Sønderlø som hedder Fredensborg. Her skal der være nogle akutte pladser hvor man kan opholde sig i 4 uger af gangen og på de 4 uger lover kommunen og finde en permanent bolig løsning med et minimum ophold på 12 sammenhængende måneder.

Lille Stig: Har lige fået plads i det lokale udsatte råd her i Odense. Jeg var til møde for ca. 14 dage siden med alle spidserne. Et projekt for tunge misbrugere "vista balboa" har en opsøgende bus med tværfagligt personale som fungerer rigtig godt. Nu vil vi så prøve og få noget lignende indenfor vores område. Også skal jeg sende ansøgninger til alle de 10 fynske kommuner indenfor

de næste 3 ugers tid ca. Jeg forventer ca. 25000 kr. i Odense, også mellem 5000-10000 kr. fra de andre. Udover det er der blevet bevilliget 4000 kr. fra Nordfyns kommune i ekstra bevilling.

"Store" Stig: Jeg har været en del i dialog med Tv2 Fyn ang. Vores område og de har sagt at vi har deres fulde opbakning, og vi vil arbejde videre på at få en høring op at stå på St. Dannesbo og ligge pres på politikerne og sætte fokus på skæve boliger. Ask skal være "promotor" på projektet, og her skal vi så også ligge yderlige pres på den nye konstellation inde for hjemløseområdet. Vi snakker videre om projektet og arbejde hårdere frem mod valget næste år.

Pia: Jeg har snakket med Gitte(Forstander på St. Dannesbo) og jeg tag derud og prøver og snakke med pigerne derude.

Projekter:

Odense.

Julefrokost kan muligvis holdes på paraplyen eller varместuen i Nørregade. Muligvis D. 8/12. Vi vil finde ud af om vi kan holde det deroppe og vi vil prøve og få doneret gaver til dem. Pia tag kontakt til Paraplyen og varместuen ang. Jule frokost.

Nordfyns.

Vi overvejer og bruge de 4000 kr. fra Nordfyns kommune og der vil vi enten købe en gave til det nye unge projekt eller købe gaver til brugerne deroppe til Jul.

Svendborg.

Jule tamtam på deres forsorgshjem. Donere noget og hygger med dem. Pia snakker med dem om hvad de eventuelt mangler.

Evt.

Lille Stig har regnskaberne med fra sidste år, og fremviser dem til resten af bestyrelsen.

Der er aften vandring på fredag D. 14/9 og fredag D. 28/9. Pia, Line og jeg selv går på fredag. Stig og Stig finder selv en dag og går rundt.

Store Stig får belægningsprocenten på St. Dannesbo(98%) og herberget(80,2%). Pia får fra Sydfyn af da hun kontakter dem alligevel.

"Lille" Stig mener vi skal sætte sedler op rundt omkring med at vi kommer rundt. "Lille" Stig får afleveret sedler med at vi kommer rundt i September og Oktober på de relevante steder.

Møderne.

Stig og Stig, Pia og jeg foreslår møderne flyttes til mandag. Hvis Noer ikke kan mandag holder vi fast i onsdag. (Noer kan ikke mandag, men har foreslået fredag. Det afvises dog af resten af bestyrelsen. Der holdes fast i mandag.)

Udvalget.

Vi skal have fyldt op. Vi er alt for få. Vi vil prøve og få fat i Jørgen Brohus og ellers skal vi have fat i forsorghjemmene og finde nogle kræfter derude også. Vi vil gerne finde nogle flere kræfter og tage med da vi er spredt ud over en "tynd rød linie" for tiden..

"Store" Stig mener vi skal være opmærksomme på at det er svært og finde stabile folk, og vi har svært ved at nå alt. Vi bakker hinanden op så godt som muligt. Jeg er enig med Stig og vi skal finde en løsning, men lige nu har vi svært ved at nå hele vejen rundt.

Vi skal have fat i dem der blev valgt på general forsamling og hører hvad der blev af deres visioner og om de ikke havde tænkt sig og deltage som minimum i møderne i hvert fald. Altså en klar melding om de er med eller ej i udvalget.(Martin skriver en mail, og får den godkendt af de andre tre på mødet, og sender den ud i Weekenden underskrevet af alle 4)

Vi sender en mail ud til dem for at få klarlagt hvad der skal ske fremover.

Vi er pt. kun 4 "aktive" og vi er nødt til at bakke hinanden op. Vi har svært ved at tage mere ind af arbejde da vi ikke er nok til at udfører mere arbejde da alle har deres arbejde, skole og privat liv ved siden af.

Martin Støchkel Berthelsen